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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 13. října 2021 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, dr. Musílek, dr. Radocha, doc. Hubá-

lovský, Ing. Kostrová, dr. Studnička, dr. Lipovský, Ing. Mourková, Dr. Toman,  

Hosté: Prof. Kuča 

Omluveni: 

 

 prof. Krejcar, doc. Bogusch, Ing. Svoboda, Bc. Skoupilová, dr. Cimler 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Nahlásit jednoho studenta a jednoho vědce na ocenění – splněno. 

2. Vyjádřit se k datové zprávě od MVČR – řeší se. 

3. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na min. 

dvouměsíční pobyt – úkol trvá. 

4. Zaslat rámcovou nabídku workshopů v laboratořích pro žáky SZŠ v Trutnově – úkol trvá. 

5. Zaslat podklady ke kontrolní zprávě obou NMgr. SP Učitelství pro svou specializaci – spl-

něno. 

6. Připravit materiály k žádosti o prodloužení akreditace obou NMgr. SP Učitelství za svou 

specializaci (biologie – fyzika – chemie – informatika – matematika) – úkol trvá. 

7. Zaslat vyexportovaný soubor do *.pdf z IS STAG - studentské hodnocení kvality – úkol trvá 

až do konce listopadu. 

8. Aktualizovat informace o studijních programech své katedry (včetně podmínek přijíma-

cího řízení) na webu UHK – splněno. 

9. Zaslat vyplněný formulář Návrh na složení rad studijních programů PřF UHK – splněno. 

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Elektronické potvrzení o studium – tato možnost již existuje, ale současné řešení není vy-

hovující, aby se mohlo využívat, bude předložena nová analýza.  
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• Na kolegiu rektora byla představena nová pracovnice Ing. Jelínková, nastoupila na pozici 

manažerky a architektky kybernetické bezpečnosti – zřízení pozice ukládá zákon.  

• Na UHK se obrátila Masarykova společnost s prosbou o poskytnutí posluchárny cca jednou 

měsíčně – nabízeli jsme naši aulu, domluví se nejspíš s PdF.  

• Prorektoři ve spolupráci s proděkany připravují úpravu stipendijního řádu, včetně rozšíření 

zdrojové základny pro vyplácení stipendií. 

• UHK připravuje přes 20 centralizovaných rozvojových projektů (CRP). 

• Probíhá příprava plánu realizace strategického záměru UHK na rok 2022 a na PPSŘ (bývalé 

IP).  V pátek proběhla schůzka, za PřF máme připraveno. 

• Proběhlo závěrečné projednání naplnění institucionálního plánu UHK za roky 2019 a 2020. 

• Proběhla schůzka k výběru vybraných výsledků za UHK do Modulu 1 Metodiky 2017+.  

• Kancelář transferu technologií chystá osobní setkání rady pro komercionalizaci s řešiteli 15 

týmů a projednání aktuálních stavů řešení projektů a dosahování milníků dle plánů.  

• Ve dnech 18. - 20. 10. 2021 proběhne Summit pro studenty převážně 1. ročníků dr. pro-

gramů v Říčkách v Orlických horách. Aktuálně je potvrzena účast 28 studentů, účastnit se 

bude pan rektor prof. Kuča. K tomu dodal prof. Musílek, že by bylo vhodné organizovat 

takovéto akce ještě před začátkem semestru. 

• Aktuální počet článků ve WoS je 316 za ¾ roku, vloni bylo za celý rok 347 článků, je reálný 

předpoklad dalšího růstu počtu publikací. 

• Jednání mezinárodní poradní komise proběhne ve dnech 29. 11. – 1. 12., podstatný den je 

úterý 30. 11., kdy bude MPK navštěvovat fakulty, pan děkan požádal proděkany o přítom-

nost, na večer se plánuje posezení s vedením fakult.  

• Pro letošní rok se připravuje jiná varianta University Intenational Day, bude flexibilní vzhle-

dem k situaci, proběhne ve středu 10. 11. 2021. 

• Byly podány projekty kooperativního partnerství v oblasti vysokoškolského vzdělávání 

Erasmus+ (KA2). Uspěl projekt FF a projekt celouniverzitní. K tomu dodal pan rektor, že je 

vhodné najít si zajímavé partnery, kdy je daleko větší šance na úspěch. 

• Byly dokončeny práce na webu CŽV, probíhá školení pracovníků fakult, poté bude spuštěn 

testovací provoz.  

• Bude se pokračovat ve čtyřech souvisejících CRP týkajících se online výuky, koncepce roz-

voje, studijní neúspěšnosti, terminologie a legislativy související s online výukou.  

• Řešil se termín přijímacích zkoušek, PřF má vyhodnoceno, že prodlužování termínu nepři-

náší velký efekt.  

• Připravuje se navýšení stravného na základě výzvy akademického senátu. Proběhne jed-

nání s tajemnicemi, kde bude představeno možné řešení. 

• Ve dnech 13. nebo 14. 12. 2021 by se mělo (pokud covid dovolí) konat hokejové derby. 

• Proběhla návštěva řešitelů pilotního projektu MŠMT k naplňování strategického záměru 

MŠMT. 

• Konání či nekonání imatrikulací je na rozhodnutí fakult. 

• Projednávalo se zapojení studentů do rad studijních programů. PřF připravilo nový řídicí 

akt.  

• Veletrh Gaudeamus Brno se bude konat ve dnech 23. – 26. 11. 2021, je nutno zvážit za-

stoupení na veletrhu tak, aby bylo pro fakultu přínosem. 
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• Zvažuje se možný přechod s monitoringem tisku od společnosti Monitora ke společnosti 

Toxin. 

• Doc. Vaníček požádal o zvážení navýšení tarifů pro zaměstnance UHK, k tomu dodal pan 

rektor, že pan kvestor již připravuje návrhy.  

 

Doc. Kříž 

• Vysvětlil nastalý problém ohledně uklízení na budově S, vzniklo špatnou komunikací mezi 

p. Žbánkem a uklízečkami, již bylo napraveno. 

• Rozpočtování UHK – pan rektor představil dvě varianty, jedna konzervativní, druhá pro-

gresivní, v progresivní variantě se budou používat do dělení A+K KENy. MŠMT připravuje 

změnu, kdy  chce přepočítat během roku 2022 všechny studenty se zohledněním KENů. 

V konzervativní variantě se počítá s růstem motivační části DKRVO bude ročně růst o 

10  %, (příští rok 25 %, v roce 2023 35 %, v roce 2024 45 %). Otázkou zůstávají KENy nově 

akreditovaných učitelských studijních programů, úzce se to dotýká PřF. 

• Parkování – zvažované zpoplatnění parkování symbolickou částkou vyvolalo rozhořčení 

studentů, pan kvestor dodal, že zpoplatněné parkování má většina vysokých škol. Vybrané 

finanční prostředky budou investovány zpět do udržování a oprav parkoviště.  Bude dále 

řešeno dle situace. 

• V současné době máme na UHK již 50 % THP a to včetně projektových pracovníků. Pan 

rektor sdělil, že počet rektorátních THP vzrostl o 8 pozic. 

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Minulý týden proběhla schůzka k metodice dělení DKRVO v následujících letech, máme 

dodat připomínky k motivační části. Další schůzka proběhne 27. 10. 2021, kde se bude 

motivační část finalizovat. Bude taktéž diskutováno financování KTT, měla by vzniknout 

nová metodika.  

• Byly finalizovány výsledky odesílané letos do Modulu 1 metodiky H17+, UHK musela po-

slat 8 výsledků NEBIBLIO a 7 výsledků mohlo být typu BIBLIO nebo NEBIBLIO. Za výsledky 

v M1 v loňském roce fakulta získala dvě dvojky a jednu jedničku (za společný výsledek 

s PdF), což bylo nejlepší hodnocení za poslední roky. 

• Dne 10. 11. 2021 se bude konat vědecká rada PřF, na které budeme pokračovat ve jme-

novacím řízení doc. Klementa (PdF UPOL). Jednání jeho hodnotící komise již proběhlo a 

její stanovisko je kladné. Na minulém zasedání VR byly ustaveny habilitační komise pro 

habilitační řízení dr. Hubálovské (PdF UHK) a dr. Černé (FIM UHK), obě v oboru ICT ve 

vzdělávání.  Byly doručeny další dvě žádosti o habilitační řízení, jedna v oboru ICT ve vzdě-

lávání a jedna v oboru Didaktika fyziky.  Pan rektor doplnil, že ještě do konce roku by se 

měla uskutečnit VR UHK, na které by pokračovalo jmenovací řízení doc. Hubálovského.   

• Specifický výzkum i Projekty excelence PřF se zdárně postupně finančně čerpají, ale 

doc. Trojovský upozornil na nutnost dočerpání finančních prostředků do konce listopadu. 
 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Na kolejích probíhá testování zahraničních studentů na covid, v minimu případů se u an-

tigenního testování objeví pozitivní výsledek, po provedení PCR testu byl dosud výsledek 

vždy negativní. 



čj. DPřF/199/21 
 

str. 4/6 
 

• Čerpání Erasmus – výjezdy studentů na LS jsou v řešení, doufáme, že v rámci pandemic-

kých možností na mobility vyjedou. 

• Proběhlo setkání s paní prorektorkou, doc. Poulová (FIM) navrhovala změnu na rozdělá-

vání financí Erasmus podle modelu vědy, tento návrh se zatím nesetkal s pozitivní 

odezvou. 

• Je třeba nominovat země pro Mezinárodní kreditové mobility 2022, oslovil VK a prodě-

kany, za PřF budou navrženy tyto země: Japonsko, Jižní Korea, Ruská federace. 

• Aktualizace anglického webu PřF v rámci studijní a vědecké agendy byl měla být dokon-

čena do půli listopadu 2021. 

• Kontrolu překladu oficiálních dokumentů PřF do anglického jazyka řeší Mgr. Holubová. 

• Z rektorátu byl zaslán odkaz na univ. virtuální prohlídku, Jakubovi Novákovi byly poslány 

připomínky, např. na anglickou verzi jsou navázána česká videa, v prohlídce je minimum 

laboratoří PřF. PřF má současně vlastní virtuální prohlídku, která je pro prezentaci PřF 

komplexnější a vhodnější. 

• University International Day na UHK proběhne 10. 11. v dopoledních hodinách, program 

je zatím v řešení. 

• Na rektorát byla přijata nová kolegyně pro zaměstnávání cizinců Mgr. Gabriela Kuřová, 

která nahradila p. Křikavovou. 

 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• Ve STAGu při kopírování předmětů na nové zkratky došlo k nechtěným změnám, protože 

se automaticky a na pozadí vytváří vazba “nahrazovaný předmět <- nahrazující předmět”, 

nejčastěji (ale nejen) u předmětů, které se stejně jmenují, ale mají na konci názvu a 

zkratky na č. 1  nebo 2. Tyto chybné záznamy o nahrazovaných předmětech bude třeba 

zrušit.   Technická stránka se řeší s Ing. Tomšů. Vhodné bude udělat opravy ve druhé po-

lovině listopadu až po promocích a oslavách výroční vzniku PřF.  

• AJ překlady studijního oddělení cca do konce listopadu. 

• S KMA se dohodneme na vyhodnocování průměru známek, je možnost rozdělit průměrný 

prospěch do pásem od 1,00-1,30 plný počet = 3 body za každé takové pololetí, 1,31-1,60 

přidělit 2 body, 1,61-1,90 přidělit 1 body, 1,91 a více nedávat žádný bod za konkrétní po-

loletí. Bude v obecnosti zapracováno do rozhodnutí děkana, které schvaluje AS PřF.  

• Žádost o výměnu maior-minor jedné studentky, pro nás to znamená, že ji musíme při-

jmout do nového maioru, musíme vzít na vědomí, že zanechá studium ve starém maioru, 

získá tak nové ID, poté ji ručně musíme uznat všechny zápočty a zkoušky. Toto je možné 

pouze v rámci PřF, ostatní fakulty se tomu brání. Tuto možnost budeme vzhledem k vy-

soké pracnosti povolovat pouze ve výjimečných případech, po doporučení vedoucím 

katedry odpovídající novému maioru, protože ten garantuje, že student(ka) bude mít při-

dělené na jeho katedře téma a vedoucího bakalářské práce. 

• PdF akreditovala tzv. DPS - doplňující studium pro absolventy neučitelského směru pro 

doplnění pedagogické vzdělání. PdF si podala žádost, MŠMT ji to vrátilo s tím, že nově 

musí tito studenti studovat oborovou didaktiku a absolvovat pedagogickou praxi pro kon-

krétní aprobaci = pro předmět, který odpovídá předchozímu neučitelskému VŠ vzdělání.  

Nahlásili tam i naše aprobace, dotázali se na KMA, zda studijní program vyhovuje poža-

davkům na odbornou složku učitelského vzdělání.  Doc. Trojovský sdělil, že s tímto mohou 

nastat problémy, není to vhodné.  Absolventky technických studijních programů měly sice 
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matematiku, ale zpravidla jen dva semestry, bez solidního teoretického základu, zcela bez 

geometrie, teoretická aritmetiky, teorie množin atd. Přiklání se k názoru přijetí ke studiu 

nedoporučit. Je potřeba důkladně promyslet. 

• CŽV DVPP – bude odeslána žádost na nový vzdělávací program specializační studium v ob-

lasti koordinace v oblasti ICT – letos jsme otevřeli CŽV fyziky a informatiky pro ZS, příští 

rok bychom tyto nenabízeli a nabídli bychom CŽV chemie a matematiky za předpokladu, 

že bude přihlášeno minimálně 10 osob. 

  

Ing. Mourková 

• Na SO vrcholí příprava promocí. Poděkovala katedrám na uvolnění pracovnic na výpomoc, 

kdy je třeba kontrolovat bezinfekčnost nejen absolventů, ale i jejich doprovodu. V pří-

padě, že by někdo z doprovodu nemohl žádným způsobem prokázat bezinfekčnost, bude 

pro tyto účely zakoupeno několik samotestů. 

• Promoce proběhnou ve středu 20. října v pěti bězích, na tento den bylo vydáno děkanské 

volno pro studenty navazujících magisterských SP. 

 

K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – doc. Hubálovský 

• Na PPSŘ jsme na rok 2022 získali cca 2.300 tisíc, z toho 1.200 tisíc je na internacionalizaci. 

Rozdělení financí dle prioritních cílů SZ je v samostatné příloze k tomu tozápisu PPSŘ_roz-

počet_2022_PřF Fina.xlsx. 
 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Proběhla kontrola z Inspektorátu práce ohledně BOZP s kladným výsledkem. Bude změna 

směrnice na OIT. Zaměstnanci musí být ze zákona proškoleni v první den nástupu. 

• Vedoucím kateder byl zaslán přehled zůstatků dovolených zaměstnanců. Požádala je, aby 

zajistili vyčerpání těchto nároků na dovolenou do konce roku. Čerpání dovolené určuje 

zaměstnavatel a nelze ji převádět do dalšího roku. Nově bude ve výkazu práce hlášení, že 

je nutné dovolenou zadat pro odevzdání výkazu. 

• Děkani fakult odsouhlasili navýšení stravenkového paušálu o 10 Kč od příštího roku. Fle-

xipasy jsou záležitostí fakultní a budou zachovány. 

• Od příštího roku bude možné, na základě úpravy vnitřních předpisů UHK, účtovat investice 

od 80 tis. Kč (dosud 40 tis. Kč). Při přípravě nových projektů je možné s touto výší již počí-

tat. 

• Po dobu rekonstrukce bufetu na budově A pan kvestor přislíbil posílit automaty na budo-

vách UHK. 

• Bude přesunuto testování na covid za účelem zvýšení parkovacích míst v kampusu. 

• V první polovině srpna příštího roku bude parkoviště v kampusu využito pro celorepubli-

kové křesťanské setkání. Prof. Musílek dodal, že může kolidovat s našimi letními školami.  

• Čerpání rozpočtu k 15. 10., včetně mzdových nákladů za září zašle vedoucím kateder. 

• Rektorát zašle referentkám harmonogram účetní uzávěrky roku 2021 - Sdělení kvestora, 

který je nutné dodržet při dočerpávání projektů. 

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Nebyl na jednání přítomen. 
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K bodu 8) – Různé 

• Dr.  Studnička sdělil, že budou vyhlášeny doplňující volby UHK do studentské komory PřF. 

• Dr. Lipovský sdělil, že posílal email se stanoviskem komisí RVŠ ohledně reformy doktor-

ského studia a Metodiky 17+. 

• Pan děkan sdělil, že na 10. 11. chystáme oslavy 10. let PřF, od 18 h proběhne koncert 

v aule OSV, poté budete zváni na občerstvení, pozvánky přijdou v nejbližších dnech. 

 

Úkoly:  
 

 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na 

min. dvouměsíční pobyt 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do odvolání 

Komu:   Mgr. Holubové, prof. Musílkovi 

 

2. Zaslat rámcovou nabídku workshopů v laboratořích pro žáky SZŠ v Trutnově 

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  do 31. 10. 2021 

Komu:   doc. Křížovi 
 

 

3. Připravit materiály k žádosti o prodloužení akreditace obou NMgr. SP Učitelství za 

svou specializaci (biologie – fyzika – chemie – informatika – matematika)  

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín: do 20. října 2021 

Komu:   doc. Hromadové, Bc. Lankašové a dr. Musílkovi 
 

4. Zaslat vyexportovaný soubor do *.pdf z IS STAG - studentské hodnocení kvality  

Kdo:   garanti studijních programů 

Termín: do 30. listopadu 2021 

 Komu:  na příslušné emailové adresy dle odst. 4 Metodického pokynu  

k hodnocení SP PřF. 

  

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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